
octubre '07 entrevista 
SUSANA CALVO, regidora de l'oposició (PP) 

Som l'única alternativa 
de govern" 

Susana Calvo va liderar la llista del Partit Popular a les eleccions municipals per segona vegada 
consecutiva. Va aconseguir 3 regidors, la major representació del partit a l'ajuntament. Ara 
afronta aquesta legislatura presentant el PP com una alternativa de govern. 

Tres regidors, un de més/però 
amb poques opcions per ser 
decisius... 
És un bon resultat perquè no hi 
havíem arribat mai. Crec que 
vam fer una bona feina i una 
oposició molt constructiva la 
passada legislatura. La il·lusió 
era arribar als quatre, però 
ningú s'esperava la majoria 
absoluta del PSC i la gran 
abstenció ens va castigar a tots 
per igual. 

El PP va aconseguir superar 
CiU, s'ho l·iavien proposat? 
Ens va sorprendre superar 
l'Entesa, però era una opció que 
s'havia trencat i això els ha 
castigat. Tenim els mateixos 
regidors cpie ells, i nosaltres som 
un grup i ells són dos partits. 
Amb CiU ja teníem poca 
diferència a les últimes 
eleccions. El paper de CiU cJ 
govern no ha convençut, i la 
gent que no és nacionalista ni 
d'esquerres ens ha votat. Som 
l'única alternativa de govern, a 
distància del PSC, és clar. 

Quina oposició pensen fer? 
Una oposició no pot dir no per 
sistema perquè això seria anar 
en contra dels interessos dels 
ciutadans. L'equip de govern no 
tot ho fa malament, hi ha 
propostes que han tingut el 

nostre consens perquè hem 
significat un benefici pel poble. 
Però la nostra oposició serà més 
dura, perquè estem cansats que 
se'ns prengui el pèl. Al ple de les 
ordenances vam presentar una 
alternativa real davant una 
oposició ligth. Si volem fer un 
Mollet preocupat per les perso-
nes hem d'intentar que les 
ordenances pugin en funció de 
les nòmines. 

Sent realistes, es poden 
congelar els impostos com va 

proposar? 
Pujar impostos no és dolent, i la 
gent no està en contra que els 
impostos pugin si reben serveis 
eficients. Es pot provar apujar-
los només el 2,9% com la resta 
de taxes. lUmbé es deia que com 
que el PP va treure l'IAE la 
compensació que reben els 
ajuntaments és menor, però el 
PP va compensar-ho els últims 
dos anys, i el PSOE porta tres 
anys al govern i no ha fet res. 
Quan els socialistes estan al 
govern pugen els impostos i 
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